
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hubice,  

konaného  dňa 06.07.2023 o 18:00 h. v budove Obecného úradu Hubice č. 28  

 

Počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Prítomní: 

Mária Horváthová, starostka obce  

Poslanci: Juraj Eššek, Gábor Meleg, Juraj Lengyel, Attila Szabó, Ján Tóth 

Neprítomní poslanci: 

Blažej Nagy – neprítomný 

Katarína Jamborová - neprítomná 

Ďalej boli prítomní: 

Bc. Marta Klinerová – hlavná kontrolórka obce 

Bc. Anita Bódis – zapisovateľka 

Ing. Ľuboš Bohumel – pracovník ČOV Hubice 

Marek Néma  

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva   

3. Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice  

4. Kontrola plnenia uznesení z OZ konaného dňa 30.05.2023  

5. Oboznámenie sa so stavom prečerpávačiek v obci  

6. Odsúhlasenie rozpočtových opatrení č. 1 

7. Odsúhlasenie  memoranda o spolupráci pri rekonštrukcii obecnej cesty na p.č. EKN 

157  

8. Rôzne 

9. Záver 

 

Bod č. 1., 2. Otvorenie zasadnutia, Schválenie programu obecného zastupiteľstva  

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce, pani Mária Horváthová. 

Privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že na rokovaní chýbajú dvaja poslanci. Obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné, prítomných je nadpolovičná väčšina poslancov. Starostka 

informovala prítomných o návrhu programu rokovania zároveň navrhla vymeniť bod č. 4. 

s bodom č. 5, ďalej doplnila program o ďalšie body. Program rokovania sa zmenil nasledovne:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva   



3. Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice  

4. Oboznámenie sa so stavom prečerpávačiek v obci  

5. Kontrola plnenia uznesení z OZ konaného dňa 30.05.2023  

6. Schválenie založenia nového/druhého Združenia pre odvádzanie a čistenie OV 

7. Odsúhlasenie rozpočtových opatrení č. 1 

8. Plán činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 

9. Schválenie mesačnej odmeny pre hlavnú kontrolórku 

10. Odsúhlasenie dodatku č. 1 k memorandu o spolupráci pri rekonštrukcii obecnej cesty 

na p.č. EKN 157  

11. Rôzne 

12. Záver 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Hubiciach:   

 

schvaľuje 

upravený program rokovania 

Hlasovanie: 

za: 5 (Juraj Eššek, Gábor Meleg, Juraj Lengyel, Attila Szabó, Ján Tóth) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 51/2023, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

Bod č. 3 Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku bola určená Bc. Anita Bódis a za overovateľov zápisnice určila 

starostka nasledujúcich poslancov: Gábor Meleg, Ján Tóth. 

Bod č. 4. Oboznámenie sa so stavom prečerpávačiek v obci   

 Starostka odovzdala slovo Ing. Bohumelovi, pracovníkovi čističky odpadových vôd. 

Pán Bohumel informoval poslancov o technickom stave prečerpávacích staníc. Dodal, že v obci 

sú štyri prečerpávacie stanice, z toho hlavná prečerpávačka pri BD 347 bola opravená pred 

troma rokmi, ale ostatné tri sú v havarijnom stave a treba ich opraviť. Technológia v nich je 20 

ročná, káble sú skorodované od výparov, vzniká veľa sedimentov. Ďalej dodal, že 

prečerpávačku pri škôlke a na Gaštanovej ulici treba rekonštruovať. Tretiu prečerpávačku pri 

bývalom riaditeľstve Agro – Bia opravia a rozširujú developeri na Hubice Dvoroch. 

Prečerpávačka bude kapacitne nedostatočná. Pán Néma z fi. LK Pumpservice Bratislava, s.r.o. 

prezentoval rekonštrukciu dvoch prečerpávacích staníc. Konštatoval, že firma LK Pumpservice 

spolupracuje so Západoslovanskou vodárenskou spoločnosťou. Dodal, že v obci Kvetoslave už 

rekonštruovali viacerých prečerpávačiek a fungujú bez závad aj úspora elektrickej energie je 

viditeľná. Toto riešenie je návratové, výrazné zníženie prevádzkových a energetických 

nákladov.  Ďalej konštatoval, že budú zhodné technológie so súčasnými, treba vymeniť 

technológiu zvnútra a vymeniť zakrytie a ohradiť priestor prečerpávačky. Nové čerpadlá vedia 



aj sami čistiť.  Po prezentácií poslanci položili svoje otázky p. Nému. Ešte dodal, že môže obec 

uhradiť výdavky po častiach, po splátkach. Starostka poďakovala pánom za účasť, a 

za vysvetlenie problematiky. Po odchode p. Bohumel a p. Nému poslanci začali diskutovať na 

danú tému. Dohodli sa, že treba ešte vyžiadať od ďalších firiem cenové ponuky na 

rekonštrukciu napr. KSB s.r.o. Bratislava, WILO CS, s.r.o. Bratislava. Poslanci sa informovali 

od starostky, či si obec môže požiadať o poskytnutie investičného úveru. Keď áno, tak treba 

riešiť rekonštrukciu dvoch prečerpávacích staníc čím skôr. Starostka a aj kontrolórka obce 

konštatovali, že obec si môže vziať úver na investíciu. Ďalej sa postupovalo k hlasovaniu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Hubiciach:   

 

A. súhlasí  

s rekonštrukciou prečerpávacích staníc, ktoré sú pri škôlke a na Gaštanovej ulici,  

 

B. súhlasí 

 

s prijatím úveru od Prima banky a.s. Žilina vo výške 50 000,- € so splatnosťou 10 rokov na 

investičné akcie obce.  

 

Hlasovanie: 

za: 5 (Juraj Eššek, Gábor Meleg, Juraj Lengyel, Attila Szabó, Ján Tóth) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 52/2023, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. Cenová ponuka fi. LK 

Pumpservice tvorí prílohu tejto zápisnice.  

 

Bod č. 5 Kontrola plnenia uznesení z OZ konaného dňa 30.05.2023 

Kontrolu plnenia uznesení vykonala poslanec Lengyel. Konštatoval, že uznesenia 

z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené.  

 

Bod č. 6. Schválenie založenia nového/druhého Združenia pre odvádzanie a čistenie OV 

Pani starostka informovala poslancov o možnosti založenia nového Združenia pre 

odvádzanie a čistenie OV s obcou Lehnice. Konštatovala, že dostala návrh od developera fi. 

Gross, ktorý vybavuje časť kanalizácie v obci Hviezdoslavove na vybudovanie novej čističky 

OV v obci Hubice. Napojené by boli časť Obce Hviezdoslavov, pôvodná čistička v obci Hubice 

a Obce Lehnice. Vysvetľovala, že  v ÚP obce je vymedzený pozemok na vybudovanie novej 

čističky  na p.č. 86/4. Poslanci sa pýtali, že prečo treba založiť nové združenie? Starostka 

odpovedala, že pre vybudovanie novej čističky. Poslanci ďalej konštatovali, že uvedený 

pozemok je vo vlastníctve SPF. Starostka konštatovala, že po vydaní právoplatného územného 

rozhodnutia SPF prepíše na obec uvedený pozemok. Poslanci sa dohodli, že nech je zvolené 

ďalšie stretnutie k získaniu ďalších informácii ohľadom novej ČOV. Hlasovanie sa odkladá na 

ďalšiu schôdzu. 



Bod č. 7. Odsúhlasenie rozpočtových opatrení č. 1 

 

Starostka odovzdala slovo p. hlavnej kontrolórke. Bc. Marta Klinerová informovala 

poslancov o rozpočtových opatrení č. 1. Prečítala návrh a dodala, že nakoľko v rozpočte obce 

neboli niektoré položky zaradené treba upraviť rozpočet o tieto položky. Sú to: Prostriedky 

z predchádzajúcich rokov, dotácia zo štátneho rozpočtu na rekonštrukciu MŠ, vlastné výdavky 

na rekonštrukciu MŠ (spoluúčasť), prechod pre chodcov a vybudovanie chodníka, práce 

navyše. Ďalej dodala, že treba dopracovať schválený investičný úver na rekonštrukciu 

prečerpávacích staníc. Poslanci nemali otázky, postupovalo sa hlasovaniu.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Hubiciach:   

 

schvaľuje 

 

rozpočtové opatrenie Obce Hubice č. 1 v roku 2023 bez výhrad 

 

Hlasovanie: 

za: 5 (Juraj Eššek, Gábor Meleg, Juraj Lengyel, Attila Szabó, Ján Tóth) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 53/2023, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. Rozpočtové opatrenie 

Obce Hubice č. 1 tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

Bod č. 8. Plán činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 

 

        Pani hlavná kontrolórka v zmysle § 18f ods. 1 písm b) zákona č. 369/1990 Zb. predkladala 

návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2023.  Kontrolná činnosť: - Kontrola plnenia 

rozpočtu obce k 30.09.2023, - kontrola pokladničných dokladov v roku 2023, - kontrola 

dodávateľských faktúr za 2. polrok 2023.  

Obecné zastupiteľstvo v Hubiciach:   

 

schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 

 

Hlasovanie: 

za: 5 (Juraj Eššek, Gábor Meleg, Juraj Lengyel, Attila Szabó, Ján Tóth) 

proti: 0  

zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 54/2023, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. Plán kontrolnej činnosti 

tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

 

 



Bod č. 9. Schválenie mesačnej odmeny pre hlavnú kontrolórku 

 

Pani starostka navrhla schválenie mesačnej odmeny z mesačného platu pre hlavnú kontrolórku 

vo výške 20 %. Dodala, že už teraz vidí, že spoločná spolupráca bude na prínos obce.  Poslanci 

prekonzultovali návrh. Starostka dala hlasovať o schválenie 20% mesačnej odmeny pre hlavnú 

kontrolórku.  

Obecné zastupiteľstvo v Hubiciach:   

 

schvaľuje 

mesačnú odmenu z mesačného platu hlavnej kontrolórky vo výške 20%. 

 

Hlasovanie: 

za: 5 (Juraj Eššek, Gábor Meleg, Juraj Lengyel, Attila Szabó, Ján Tóth) 

proti: 0  

zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 55/2023, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. 

 

Bod č. 10. Odsúhlasenie dodatku č. 1 k memorandu o spolupráci pri rekonštrukcii obecnej 

cesty na p.č. EKN 157 

Starostka informovala poslancov, že spol. Padus avium vypracoval dodatok č. 1 

k memorandu o spolupráci k pôvodnému memorandu o spolupráci, ktorý bol podpísaný dňa 

01.07.2021. Poslanci na rokovaní prečítali dodatok memoranda o spolupráci. Starostka 

konštatovala, že tam výrazne zmeny nie sú napr. že starú cestu E KN 157 treba rozšíriť 

o inžinierske siete, ktoré budú umiestnené vedľa a telese cesty.   

 

Obecné zastupiteľstvo v Hubiciach:   

 

schvaľuje 

dodatok č. 1 k memorandu o spolupráci medzi investorom Padus avium s.r.o., Bratislava 

a Obcou Hubice. 

Hlasovanie: 

za: 5 (Juraj Eššek, Gábor Meleg, Juraj Lengyel, Attila Szabó, Ján Tóth) 

proti: 0  

zdržal sa: 0 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 56/2023, ktoré tvorí súčasť tejto zápisnice. Dodatok č. 1 k memorandu 

o spolupráci tvorí prílohu zápisnice. 

 

Bod č. 11. Rôzne 

- Deň obce 

Deň obce, ktoré sa má konať 26.8.2023 na futbalovom ihrisku bude tento rok menšieho 



rozsahu, keďže obec nemá na to financie. Je naplánovaná súťaž vo varení, možno aj futbalový 

turnaj.  

Starostka obce informovala poslancov, že Deň obce sa má konať 26.08.2023 na futbalovom 

ihrisku. Dodala, že je vybavené pódium, DJ, hosť večera bude Emilio z Maďarska vystupuje 

o 21.00 h., a o 17.30 h. vystúpia F. Lépes a T. Putz zo skupiny Phonix. V priebehu dňa bude 

prebiehať súťaž vo varení kotlíkových špecialít, je naplánovaný aj priateľský futbalový zápas 

na futbalovom ihrisku. Pre deti bude maľovanie na tvár. Konštatovala, že obec dostala 

sponzorský dar od fi. Goinpex a fi. Palcozo Slovakia.  

- Starostka informovala poslancov, že p. Peter Lesa ponúka na darovanie obci pozemok. 

- Starostka obce informovala poslancov, o rekonštrukcia MŠ - II. poschodie už je 

v štádiu pred kolaudáciou, ktorá prebehne dňa 18.07.2023, od septembra by mala začať 

fungovať škôlka v nových priestoroch už z čiastočným navýšením počtu detí na 30 škôlkarov.    

- Poslanec J. Eššek sa informoval, či nie je možné namontovať kameru pri novom 

priechode pre chodcov.   

- Poslanec A. Szabó sa informoval, že v akom stave je projekt opravy miestnych ciest 

a chodníkov. Starostka konštatovala, že ešte nevyšla výzva. Pán Szabó ďalej sa informoval, či 

nemožno opraviť miestnu komunikáciu a veľkú jamu pri Butašových, Hubice č. 154 na 

Gaštanovej ulici? 

- Poslanec G. Meleg sa informoval, či pri Hubice Dvory smer na hlavnú cestu nemožno 

osadiť dopravné zrkadlo pri výjazde na hlavnú cestu. Dodal, že sa od neho pýtajú občania na 

Dvoroch. Starostka konštatovala, že pri Haramiaových, Hubice č. 1 už sú orezané kríky 

a stromy, ktoré bránili pri výhľade.   

- Poslanec G. Meleg sa informoval, či nemožno vyrúbať vyschnuté stromy v obci, ktoré 

boli vysadené v rámci projektu „Zelené obce“. Starostka obce konštatovala, že bola podaná 

reklamácia na SAŽP, kvôli suchým stromov a kríkov. Obec dostala odpoveď, že vyschnuté 

stromy nemožno vyrúbať, obec môže dostať aj pokutu za vyrúbanie stromov. Na jeseň prídu zo 

SAŽP na kontrolu, zhodnotia stav vysadených stromov a podľa toho budú ďalej postupovať.     

- Poslanci sa informovali, či už sú naplánované stavebné práce ohľadom elektriny 

k novej bytovke. Zatiaľ obci neboli nahlásené stavebné práce. 

 

Bod č. 12. Záver 

 Starostka obce, Mária Horváthová, poďakovala prítomným za aktívnu účasť 

a zasadnutie uzavrela. 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o 21:00 hod. 

 



V Hubiciach dňa 10.07.2023                                                

 Mária Horváthová 

             starostka obce 

 

 

Overovatelia:   Gábor Meleg ........................................ 

                          Ján Tóth           .........................................                                                                                                                                               


